



MAKE DETOX EASY

Through our modern day diets, our bodies are constantly being subjected to many highly processed foods, nutrient-depleted, chemical preservatives, pesticides, food additives and hard to digest foods. This raises the level of acid in your body decreasing your body' s function efficiency.

从我们现代的饮食, 我们的身体经常吸收到许多高度加工, 无营养, 化学防腐剂, 杀虫剂, 食品添加剂和难以消化的食物。这会导致身体酸水平提高, 降低身体的功能效率。

Light 1 Super Greens Food is a unique blend of 6 nutrient-rich organically grown super greens food with 17 digestive enzymes, apple fiber pectin and prebiotic FOS. It is a complete source of antioxidants, vitamins, minerals, amino acids, fibre and very rich in chlorophyll.

Light 1 毒素消是由6种营养丰富的有机种植超级绿色食品独特混合物组成, 含有17种消化酶, 苹果纤维和益生元FOS。Light 1 是抗氧化剂、维生素、矿物质、氨基酸、纤维和高叶绿素的完美来源。



把毒“轻一轻”
身体更轻盈

Light 1 Super Greens Food 毒素の消

Body Detox Cleanse Program 体内排毒净化计划 -
Cleanse & Improve Nutrient Absorption 排毒和改善营养吸收!

Recommended 建议 :



Everday Morning Empty Stomach
每天早晨空腹

1包 x

